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Sak 5:Alver idrettsråd: Innspel til budsjett/økonomiplan 2023/2023-2026

Budsjettinnspel idrett i Alver 2023 - Økonomiplan 2023-2026

Ramma for idrettsfunksjonen for 2022 og 2022-2025 er slik:

Kr 3 300 000,-. Dette er same ramme som for 2021.

Ramma for tilskot til kultur og idrett er imidlertid redusert med kr. 1.000.000,- for både 2022 
og i økonomiplanperioden. Dette har vore påpeika ved fleire høve og idrettsrådet vonar 
denne millionen kjem på plass i samband med revisjon av budsjettet for 2022. Det vil då vera 
pårekneleg at dette nivået vert vidareført i økonomiplanperioden

Idrettsrådet er kjent med at Alver kommune har ein stram økonomi, men vil understreka 
verdien av overføringane til idretten. Me minner her om at idretten har 38 lag med mellom 
8 000 og 9 000 medlemer og at det årlege bidraget frå frivillig innsats innan idretten er 
berekna til mellom 80 – 90 millionar. 

Både 2020 og 2021 var vanskelege år for organisering av idrettslege aktivitetar og me er 
svært glad for at det no er tilnærma normale forhold. 

Alver idrettsråd meiner at det slik situasjonen er no vil vera god politikk for kommunen å 
medverka til at idrettslaga kan makta dei store utfordringane det vil vera å komma i gang 
med aktivitetar etter mest to års nedstenging.  Idrettsrådet minner om at 2022 er 
frivilligåret.

Det vil ha mykje å seia både for idretten, det sosiale det betyr å vera med på noko og for 
folkehelsa i kommunen.

Alver idrettsråd ber såleis om at ramma for idretten vert auka med kr. 200.000, for 2023 og 
at dette vert vidareført i økonomiplanperioden.

Grunngjevinga er at det vil vera særs krevjande for idrettslaga å komma igong att med, og 
vidareutvikla, alle aktivitetar etter nedstenginga under pandemien. 

Vedlikehald/drift av anlegg

Det er og eit aukande krav til drift og vedlikehald av private idrettsanlegg, med til dels store 
prisaukingar utan særleg kompensasjon. Dette er hovudgrunnen til at tilskotet til drift og 



vedlikehald av private idrettsanlegg må få ein auke. Det er vidare slik at driftavtalane har ei 
høgare ramme for tilskot enn det som vert tildelt til private anlegg. Dette tykkjer idrettsrådet 
rimer dårleg i forhold til den innsats som vert lagt ned av dei private laga

Idrettsrådet er glad for at drifts- og tilsynsavtalar for nokre av dei kommunale anlegga 
endeleg er på plass. Det er sett av kr. 900.000,- kvart år i økonomiplanperioden.

Idrettsrådet gjer framlegg om å auka dette til kr. 1.000.000,- i budsjettet for 2023 og i 
økonomiplanperioden. Grunngjevinga for dette er at ramma for tilsynsavtalar er for låg, 
noko nokre lag klart har påpeika

Investeringar

Alver idrettsråd er særs nøgd med at Alver kommune har sett igong arbeidet med 
rehabilitering av kunstgrasbana på Ostereidet. Når det gjeld hall på Ostereidet, meiner 
idrettsrådet denne må komma tidlegare i økonomiplanperioden

Prioritering av anlegg kjem me elles attende til i samband med kommunedelplanarbeidet.

Kort oppsummert:

Idrettsrådet har fylgjande framlegg:

 Tilskot til idrett: kr. 3.500.000,- for 2023
 Avtalar/tilsyn: kr.1.000.000,- for 2023
 Justering for konsumprisindeksen i økonomiplanperioden

Vedtak: Alver idrettsråd slutta seg samrøystes til ovanståande uttale

Knarvik 31.05.2022

Olav Steinar Namtvedt, styreleiar


